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Zápis ze schůze bytového družstva VItava
LuŽec konané dne 1 1.2.2016 od 19.00 hodin

Program:

1. Představenstvo druŽstva V|tava LuŽec podalo
informace o činnosti druŽstva a jeho hospodařenÍ.

2. Vzhledem k ukončení tříletého volebního období
došlo k novým volbám představenstva bytového
druŽstva Vltava, členská zák|adna rozhodla
jednoh|asně aby předsednictvo pracovato
v nás|edujícím sloŽení'

Molek Jaroslav
Tůma Jan
Stránský Jaroslav

Nové předsednictvo, dle nových stanov bude
pracovat v pětiIetém vo|ebním období na následné
schůzi předsednictva Se mezi sebou domIuví na
funkcích v představenstvu druŽstva

3. Předseda druŽstva seznámiI nájemníky s návrhem
na řešení situace kolem studny. Voda Ve studni je i
nadále nevyhovující a |ze jí pouŽívat jen jako



uŽitkovou, takto bude sepsána l dohoda mezi
druŽstvy v LuŽci nad Vltavou. Představenstvo
navrhuje přivést do jednotlivých bytů ještě jednu
stoupačku, kterou bude dodávána pitná.óbecní
voda, ostatní voda na pouŽití v domácnosti pak
bude stud n ičn í.uŽitková

SchŮze se Účastnilo 26 druŽstevníků ( presenční listina
přiloŽena ) z36 coŽ člní 72,22 oÁ, schŮze byla tudíŽ
usnášení schopná
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V LuŽci nad Vltavou dne 12.2.2016


